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El líder del Partit Social-
demòcrata, Jaume Bartu-
meu, i el conseller del ma-
teix partit Esteve López es

van reunir ahir amb repre-
sentants dels treballadors
dels Correus espanyols en
vaga i van assegurar que
demanaran al Govern que
exerceixi la seva responsa-
bilitat en la vaga de Correus
i garanteixi uns serveis mí-
nims. Bartumeu va afegir
que «volem que l’Executiu
també garanteixi un bon
servei quan acabi la protes-
ta». Això ho faran mit-
jançant una pregunta que
entraran pel procediment
d’urgència i que el Govern
ha de respondre a la sessió

de control del Consell Gene-
ral de demà. A més a més,
Bartumeu va afirmar que
«donem el nostre suport als
treballadors i creiem que
les seves reivindicacions
són justes».

El líder del PS també va
afirmar que «és una irres-
ponsabilitat pretendre que
el Govern no hi té res a dir»
en referència a unes decla-
racions del cap de Govern
dient que «no ens plante-
gem seriosament fer d’in-
termediaris en aquest con-
flicte». 

El PS demanarà al Govern que exerceixi la
seva responsabilitat en la vaga dels Correus

El PS vol reclamar al
Govern que exerceixi
la seva responsabilitat
d’assegurar els serveis
mínims mentre duri la
vaga de Correus.

Els socialdemòcrates volen reclamar que asseguri els serveis mínims mentre duri la protesta

PERE MOLINÉ

El secretari general del Sin-
dicat Andorrà de Treballa-
dors (SAT), Guillem Fornie-
les, va declarar que havien

demanat a la ministra de
Presidència i responsable
de Comerç, Conxita Marsol,
que no ampliï els horaris co-
mercials durant el 2009. La
ministra va trobar-se amb
una delegació del SAT per
explicar la seva postura res-
pecte a la possibilitat d’am-

pliar els horaris comercials.
Marsol va assegurar-los
que l’Executiu prendrà aviat
una resolució i decidirà si
permet que les botigues pu-
guin tancar el 2009 més
dies que enguany fins a les
nou del vespre.

Fornieles va afegir que si
finalment es duia a terme
aquesta mesura,  el SAT
durà a terme una nova reco-
llida de signatures per ex-
pressar el seu rebuig. D’al-
tra banda, el líder del PS,
Jaume Bartumeu, també va
rebutjar l’ampliació.

El SAT no vol que s’ampliïn
els horaris comercials
Diu que far una recollida de signatures si el
Govern du a terme aquesta mesura

P.M.

Conxita Marsol es va reunir amb una delegació del SAT.

L’antiga casa de guardes
d’Engolasters tornarà a ser
utilitzada, ja que ahir a la
tarda es va signar el conve-
ni entre FEDA i el Comú
d’Escaldes-Engordany per
transformar aquest edifici
en una casa de colònies. La
cessió és per un període de
10 anys i el Comú ha inclòs
en el pressupost del 2009
una partida de 50.000 eu-

ros destinada al projecte de
condicionament de l’immo-
ble. Actualment l’edifici
està en desús, però antiga-
ment havia servit com a ha-
bitatge dels guardes de la
presa d’Engolasters. L’im-
moble es troba en bon es-
tat, però s’hi han de dur a
terme diversos treballs per-
què pugui ser usat com a
casa de colònies. El Comú
també es compromet a
conservar les instal·lacions
durant el període que duri
aquesta cessió.

D’altra banda, FEDA va

signar un altre conveni
amb la corporació escal-
denca perquè la parapúbli-
ca pugui passar els seus
cables i la xarxa d’aigua ca-
lenta per diverses galeries
d’Escaldes-Engordany a

canvi d’una participació en
el seu cost, proporcional a
l’espai ocupat. Les galeries
estan situades  al subsòl
d’un dels carrers del Clot
d’Emprivat i de l’avinguda
Carlemany.

Escaldes i FEDA signen 
el conveni per la casa de
colònies d’Engolasters
L’edifici serà propietat del Comú d’aquesta
parròquia durant un període de 10 anys
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El president de FEDA, Ferran Mirapeix, i Antoni Martí.
ACN

Bartumeu es va reunir amb els representants dels vaguistes.
P.M.

Saetde va tancar l’exercici
2007-08 amb un benefici
d’1,19 milions d’euros

Saetde (Societat anònima
d’equipament esportiu de la
parròquia d’Encamp) va cele-
brar ahir l’assemblea gene-
ral amb una nodrida partici-
pació d’accionistes. A la
reunió es van aprovar els
comptes de la societat de
l’últim any, amb el vot en
contra del Comú encam-
padà, que va ser representat
pel cònsol major, Miquel Alís,
i que va adduir que hi havia

mancances en el balanç.
Malgrat tot, l’aprovació dels
comptes es va fer amb el su-
port de la resta de socis,
que  tenen el 66% del capital
(el Comú en té el 34%). La
temporada 07-08 es va tan-
car amb uns beneficis
d’1,19 milions d’euros i es
procedirà a repartir
350.000 euros entre els ac-
cionistes. També es va infor-
mar que s’han proveït 6 mi-
lions d’euros per al cas que
els nombrosos plets que hi
ha amb el Comú tinguin una
resolució contrària per als in-
teressos de la societat.

La societat, que va fer ahir l’assemblea,
repartirà 350.000 euros entre els accionistes
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